
یکی از خرید های خوب پرسپولیس در تابستان 1402 یاسین سلمانی بود. بازیکنی 
که تلاش زیادی کرد بعد از اتمام قراردادش با ســـپاهان راهی فوتبال اروپا شـــود اما 
درنهایت در فوتبال ایران ماندنی شد و بعد از مذاکره طولانی با دو باشگاه استقلال و 
پرسپولیس سرخپوش شد. یاسین از همان ابتدای ورودش به پرسپولیس توانست به 
ترکیب اصلی این تیم راه  یابد و تبدیل به بازیکن مهمی برای تیم یحیی گل محمدی 
شود. اما سفرهای طولانی او برای همراهی تیم امید در بازی های آسیایی باعث 
شد او در بازی رفت پرسپولیس با گل گهر در یک صحنه معمولی به طرز عجیبی 
رباط صلیبی اش پاره شده و تا آخر فصل خانه نشین شود. او در اواخر فصل گذشته 
شرایط بازگشت به تمرینات گروهی را پیدا کرد اما چون نامش در لیست سرخپوشان 
نبود نمی توانست این تیم را همراهی کند. با انتخاب خوان گاریدو به عنوان سرمربی 
جدید پرسپولیس و آغاز تمرینات آماده سازی این تیم با سرمربی اسپانیایی اش، 
یاسین در تمرینات حاضر بود و به نوعی یک بدنسازی خوب درکنار همبازیانش 
انجام داد. با شروع بازی های تدارکاتی هم گاریدو از یاسین به عنوان وینگر چپ 
استفاده کرد و او تقریباً در همه بازی های دوستانه در ترکیب اصلی قرار داشت. تا 
اینکه فصل شروع شد و به یک باره دو روز قبل از بازی پرسپولیس با ذوب آهن )اولین 
بازی لیگ( سرمربی پرسپولیس تصمیم گرفت یاسین را از ترکیب خارج کند. کمتر 
کسی در تیم متوجه این شد که چرا گاریدو شماره 28 تیمش را از ترکیب خارج و 
حتی سکونشین کند. گفته می شود یاسین خواستار تغییر پست خود شده بود؛ 
چراکه دوست نداشته لب خط بازی کند و همین امر باعث شد سرمربی اسپانیایی 

به نوعی کلاً او را از تفکراتش کنار بگذارد.

  تلاش برای بازگرداندن یاسین به ترکیب
مسئولان باشگاه پرسپولیس و مربیان ایرانی این تیم چون از توانایی های یاسین 
گاهی و اعتقاد داشـــتند او بهترین جانشـــین برای مهدی ترابی است به گاریدو  آ
توصیه کردند که نظرش را در مورد یاسین تغییر داده و او را به ترکیب اصلی برگرداند. 
اما این توصیه ها نتیجه معکوس داشت و هرچه از فصل گذشت یاسین بیشتر از 
تفکرات گاریدو دور شد. در این بین هواداران پرسپولیس در فضای مجازی نیز از 
گاریدو خواستار توجه بیشتر به یاسین شدند اما بی نتیجه بود. درواقع این بازیکن 
فقـــط در بـــازی بـــا چادرملو بود که در ترکیب اصلی سرخپوشـــان به میدان رفت و 
عملکرد نسبتاً خوبی هم از خود برجای گذاشت اما در همان مسابقه هم در اوایل 
نیمه دوم تعویض شد. ناگفته نماند پیش از این مسابقه هم گاریدو نام یاسین را از 

لیست تیمش برای دربی پایتخت خارج کرده بود.

  خط خوردن دوباره بابت ناراحتی در قطر
یاسین که فکر می کرد گاریدو با بازی دادن به وی در مسابقه با چادرملو به نوعی 
نظرش تغییر پیدا کرده در تعطیلات نیز خوب تمرین کرد تا بتواند در بازی با السد 
هم در ترکیب اصلی به میدان برود که این اتفاق رخ نداد. گاریدو در آن مسابقه از 
سلمانی حتی به عنوان بازیکن تعویضی هم استفاده نکرد تا این بازیکن در پایان 
مسابقه حسابی شاکی شود. ناراحتی که از چشم گاریدو دور نماند و این مربی 
برای بازی روز گذشته با شمس آذر باز هم خط قرمزی روی نام شماره 28 تیمش 
کشید. این درحالی بود که سعید صادقی بعد از تقریباً یک هفته دوری از تمرینات 
پرسپولیس در لیست سرخپوشان برای این بازی قرار گرفته بود. مسئله ای که نشان 

می دهد خط خوردن یاسین دلیل فنی نداشته است. نکته جالب اینکه گاریدو در 
اوایل این هفته نیز باز هم در باشگاه پرسپولیس حاضر و دیداری با رضا درویش 
داشت. گویا در این جلسه باز هم به سرمربی اسپانیایی توصیه شده بود که توجهی 
بیشتری به سلمانی داشته باشد؛ چراکه او از سرمایه های آینده دار باشگاه است. 
توصیه ای که به نظر می آید بیشتر موقعیت یاسین را در تیمش خراب کرد تا اینکه 

تأثیر مثبتی داشته باشد.

  گاریدو وینگر می خواست؟
کید زیادی به مسئولان باشگاهش  خوان گاریدو در نقل و انتقالات تابستانی تأ
داشت که باید یک وینگر خوب جذب کنند تا همه فشارها روی اوستون اورونوف 

در جنـــاح چپ نباشـــد. این در شـــرایطی بود 
که مســـئولان باشگاه پرســـپولیس چندان 
یـــدو موافـــق نبودند و  در ایـــن زمینـــه با گار

اعتقـــاد داشـــتند یکـــی از بازیکنانی که 
می توانـــد انـــدازه اورونـــوف در 

ترکیـــب تیم مؤثر باشـــد 
یاســـین ســـلمانی 

است. مسئله ای 
و  یـــد ر گا کـــه 

چندان با آن 

موافق نبوده و نیست و شاید به خاطر اینکه بخواهد به مسئولان باشگاهش ثابت 
کند یاسین به کار تیمش نمی آید او را بازی نمی دهد.

  آینده مبهم یاسین در پرسپولیس
شماره 28 پرسپولیس در جمع تعدادی از همبازیانش گفته است که اگر قرار باشد 
از پرسپولیس جدا شود از همه تیم های لیگ پیشنهاد به دستش خواهد رسید. او 
با توجه به رفتارهایی که از گاریدو دیده حالا تصمیمش را گرفته و می خواهد از جمع 
سرخپوشان جدا شود. یاسین و مشاورانش اعتقاد دارند که امیر قلعه نویی خیلی به 
فوتبال وی اعتقاد دارد و منتظر است تا او به ترکیب اصلی پرسپولیس برگردد که با 
بودن گاریدو این امر ممکن نخواهد بود. از طرفی گفته می شود سرمربی اسپانیایی 
بدش نمی آید یاسین رفتنی شود تا بتواند مسئولان باشگاهش را متقاعد کند که یک 
وینگر در نیم فصل جذب کنند. تا پایان فصل پرسپولیس 8 بازی در لیگ 
و دو بازی در لیگ نخبگان پیش رو دارد. در این 10 بازی ممکن اســـت 
اتفاقات زیادی رخ دهد و فقط درصورتی که گاریدو نظرش را درمورد یاسین 
تغییر دهد، او در پرسپولیس ماندنی خواهد شد 
در غیر این صورت او برای بازگشت به 
تیم ملی تیمش را تغییر خواهد 
داد. از قرارداد ســـلمانی با 
پرسپولیس فقط چند 
ماه دیگـــر باقی مانده 
پرســـپولیس  گـــر  ا و 
تصمیم داشته باشد او 
را نیم فصل به باشـــگاهی 
قـــرض دهد باید برای تمدید 
قـــرارداد بـــا وی به توافق برســـد. 
هرچند با حضور گاریدو در 
پرسپولیس و جا نداشتن 
ت  ا نفـــر ر  د ســـین  یا
کتیکـــی ایـــن مربی  تا
بســـیار بعیـــد اســـت 
او راضـــی بـــه تمدید 

قرارداد شود.

ــد. در  ــاز ش ــاه آغ ــر مهرم ــدازی اواخ ــگ تیران ــای لی ــد رقابت ه ــل جدی فص
ــم در فصــل جدیــد  ــا حضــور 10 تی ــان کــه ب رقابت هــای لیــگ ریکــرو آقای
برگــزار می شــود، تیــم دانشــگاه آزاد قهرمــان ســالیان اخیــر مســابقات شــروع 
مقتدرانــه ای داشــت و بــا ســه پیــروزی 5 بــر صفــر مقابــل تیم هــای ســهند 
کادمــی  خــوی، نفــت امیدیــه و X10 بــا 15 امتیــاز همــراه بــا تیــم آرک آرچــری آ
در صــدر جــدول قــرار گرفــت. میــاد وزیــری، ملی پــوش پیشــین تیرانــدازی 
بــا کمــان کشــورمان کــه ســابقه حضــور در دو دوره رقابت هــای المپیــک ریــو 
و توکیــو را در کارنامــه خــود دارد، در ایــن فصــل نیــز در ترکیــب تیــم دانشــگاه 
ــان  ــر ملی پوش ــا دیگ ــراه ب ــر هم ــار دیگ ــت ب ــدوار اس ــور دارد و امی آزاد حض
دانشگاه و هدایت همسرش، زهرا شمس موفق به کسب پنجمین عنوان 
قهرمانــی متوالــی لیــگ برتــر شــود. پرافتخارتریــن کمانــدار ریکــرو ایــران در 
گفت وگــو بــا »فرهیختــگان« در خصــوص فصــل جدیــد رقابت هــای لیــگ 
برتر تیراندازی با کمان، نقش دانشگاه آزاد در ورزش قهرمانی و انتقادات 
یکــی از ملی پوشــان پاراتیرانــدازی بــا کمــان از او بــه عنــوان ســرمربی ایــن تیــم 

صحبــت کــرد کــه در ادامــه از نظــر می گذرانیــد. 

ــا  ــدازی ب ــر تیران ــگ برت ــای لی ــد رقابت ه ــل جدی ــگاه آزاد در فص ــم دانش ــرایط تی ش
کمــان ریکــرو چگونــه اســت؟ 

ــم بهتریــن نفــرات را در کنارمــان داشــته باشــیم و از طرفــی  همیشــه ســعی کردی
ســازندگی نیز داشــته باشــیم و ورزشــکارانی را پرورش بدهیم که از جامعه و بدنه 
دانشــگاه آزادند. بیشــتر ورزشــکاران عضو تیم، دانشــجوی تربیت بدنی دانشــگاه 
آزادنــد و دکتــر شــمس به عنــوان ســرمربی تیــم نیــز عضــو هیئــت علمــی دانشــگاه 
اســت. مــن نیــز فارغ التحصیــل دانشــگاه آزاد هســتم. خــدا را شــکر نفــرات خوبــی 
یــم کــه اکثــراً ملی پوشــند. البتــه بــه واســطه قهرمانــی در چهــار دوره گذشــته ایــن  دار
فصــل کار ســخت تر خواهــد بــود و تعــداد تیم هــا نیــز بیشــتر شــده اســت. در حــال 
حاضــر تیــم آرک آرچــری همــراه بــا دانشــگاه آزاد امتیــازات کامــل را کســب کــرده و 

ایــن نشــان دهنده شــرایط متفــاوت لیــگ امســال اســت. 

لیگ امسال را چطور ارزیابی کردید؟ 
یــاد شــده اســت، امــا نیــاز اســت  تعــداد تیم هــای شــرکت کننده در لیــگ ز
برنامه ریــزی درســت تر صــورت بگیــرد تــا پتانســیلی کــه بــه وجــود آمــده حفــظ 

شــود. لیــگ تیــر و کمــان هنــوز پویایــی لازم را پیــدا نکــرده اســت. لیــگ بایــد یــک 
هدف مشــخص داشــته باشــد و از دل لیگ باید ورزشــکاران انتخاب و جذب 

تیــم ملــی شــوند کــه ایــن شــرایط متأســفانه شــکل نگرفتــه اســت. 

دلیل این موضوع را در چه چیزی می بینید؟ 
واقعــاً دلیلــش را نمی دانــم و بایــد هــدف فدراســیون از برگــزاری لیــگ مشــخص 
باشــد. اگــر هــدف صرفــاً فقــط برگــزاری رقابــت اســت کــه داســتانش فــرق می کنــد 
و در ایــن صــورت قطعــاً رونــد پیشــرفتی نخواهیــم داشــت. از طــرف دیگــر بایــد 
انگیزه کافی به تیم ها داده شــود. تیم ما چهار دوره در لیگ قهرمان شــده اســت، 
امــا هیــچ فرقــی بیــن تیــم مــا بــا تیــم آخــر وجــود نــدارد. در ادوار گذشــته وقتــی تیمــی 
ــه  ــه یــک کاپ آســیایی اعــزام می کردنــد. ایــن موضــوع ب قهرمــان می شــد، آن را ب
تیم هــا انگیــزه مــی داد و باعــث ســرمایه گذاری بیشــتر می شــد و از دل آن هــا نیــز 
ورزشــکارانی کشــف و جــذب تیــم ملــی می شــدند. بایــد تغییراتــی در تفکــرات 
مدیریتــی ایجــاد شــود تــا دوبــاره ایــن اتفاقــات در لیگ هــا بیفتــد. ایــن یــک مســئله 
برد-بــرد بــرای فدراســیون ، تیــم قهرمــان و حتــی بــرای ورزشــکاران اســت. چنــد تیــم 
مثل دانشــگاه آزاد هســتند که این همه ســال ســرمایه گذاری کردند و همیشــه نیز 
قهرمان شــدند. اگر قرار باشــد این اتفاق نیفتد تیم دانشــگاه آزاد نیز از دوره های 

آینــده تیــم نخواهــد داد. 

قبــول داریــد دانشــگاه آزاد نه تنهــا در تیرانــدازی بلکــه در بســیاری از رشــته ها نقــش 
پررنگــی در ورزش قهرمانــی دارد؟ 

قطعــاً همین طــور اســت و واقعــا جــا دارد یــک تشــکر ویــژه از دکتــر طهرانچــی 
و لشــگری داشــته باشــم کــه واقعــا  در ایــن مــدت همــه رشــته های ورزشــی را 
حمایــت کردنــد و در بعــد قهرمانــی نقــش تأثیرگــذار  و بســزایی داشــتند و نبایــد از 
ایــن زحمــات چشم پوشــی شــود. بایــد یــک جایــی ایــن تلاش هــا دیــده شــود. اگــر 
بــه اســم دانشــگاه آزاد در مســابقات آســیایی حضــور داشــته باشــیم قطعــاً باعــث 
افتخــار کشــور اســت و بــا هزینــه کمتــر و بــا شــرایط بهتــر بــرای فدراســیون یــک تیــم 

قــوی در مســابقات حضــور خواهــد داشــت. 

در چنــد روز گذشــته علی ســینا منشــازاده، ملی پــوش پاراتیرانــدازی انتقاداتــی از 
شــما بــه عنــوان ســرمربی تیــم انجــام داد و عــدم کســب مــدال در پارالمپیــک را بــه 
تصمیمــات اشــتباه شــما ارتبــاط داد. حتــی اعــام کــرد کــه در صــورت حضــور شــما 
بســیاری از ملی پوشــان دیگــر قیــد حضــور در تیــم ملــی را خواهنــد زد. واکنــش شــما 

بــه ایــن صحبت هــا چیســت؟ 
واقعــاً در ایــن موضــوع نمی خواســتم صحبــت کنــم، امــا در ایــن موضــوع فقــط یک 

ورزشــکار مصاحبــه کــرده اســت و چندیــن نفــر از ملی پوشــان نیــز بــا مــن تمــاس 
گرفتنــد و اعــلام کردنــد ایــن صحبــت آنهــا نبــوده اســت و چــرا حــرف در دهــان 
آنهــا گذاشــته شــده اســت. قبــول دارم وقتــی یــک ورزشــکار می بــازد و نتیجــه 
مــورد نظــر را کســب نمی کنــد ناراحــت باشــد، امــا ایــن ناراحتــی دلیــل نمی شــود 
کــه غیر حرفــه ای رفتــار کنــد. انتظــار مــی رود یــک ورزشــکار ملی پــوش عــلاوه بــر 
اینکــه قهرمــان اســت و بعضــی اوقــات نتایــج خــوب می گیــرد یــا نمی گیــرد، رفتــار 
حرفــه ای را رعایــت کنــد. زمانــی کــه ملی پــوش بــودم اتفاقاتــی در المپیــک 2020 
توکیــو افتــاد و فدراســیون مصاحبه هایــی کــرد، امــا همیشــه گفتــم کــه ایــن موضوع 
مربــوط بــه داخــل خانــواده مــن اســت و بایــد در دل خانــواده حــل شــود. مســئله 
دیگــر همیــن ورزشــکاری کــه انتقــاد می کنــد، دو مــاه قبــل از پارالمپیــک پاریــس 
در مســابقات جهانــی چــک بــا همیــن کادرفنــی بــه مــدال طــلای تیمــی رســید. 
اگــر ایــن کادر مشــکل داشــته اســت، آن موقــع نیــز بایــد مشــکل می داشــت. ایــن 
نمی شــود کــه وقتــی مــدال می گیریــم بگویــم خودمــان کردیــم، امــا وقتــی نتیجــه 
یــم. ورزشــکار بایــد بــه خــودش  نمی گیریــم بــه گــردن مربــی و نفــرات دیگــری بینداز
نیــز رجــوع کنــد کــه در ایــن مــدت چــه اشــتباهاتی داشــته اســت کــه نتیجــه اش 
ایــن شــده اســت. نمی گویــم کادرفنــی بی ایــراد اســت و قطعــاً هــر کســی می توانــد 
ایــراد داشــته باشــد و مــا نیــز مســتثنی نیســتیم. نیــاز اســت در ایــن موضــوع ســعه 
صدر باشــد و اجازه بدهند کســی که مســئولش اســت تصمیم بگیرد و واکنش 

نشــان داده نشــود. 

بــه عنــوان ورزشــکاری کــه ســابقه حضــور در دو دوره المپیــک را داریــد، آیــا درســت 
اســت کــه ورزشــکار بــرای تیــم ملــی بــه دنبــال تعیین و تکلیــف و انتخــاب کادرفنــی 

باشــد؟ 
باید در این خصوص سیستم مدیریتی جوابگو و تصمیم گیرنده باشد. به عنوان 
مربی نیز به خودم اجازه نمی دهم در مورد این موضوع صحبت کنم؛ چه برســد 
بــه اینکــه یــک نفــر ورزشــکار باشــد و بخواهــد ایــن کار را بکنــد. ایــن موضوعــات 
مســائل مدیریتــی اســت و بایــد فدراســیون درخصــوص آن تصمیم گیــری کنــد. 
شــاید از نظر فدراســیون این نحوه صحبت کردن خوب باشــد و شــاید نیز خوب 
نباشــد و بخواهنــد تصمیمــات دیگــری بگیرنــد. تصمیم گیــری واقعــاً بــه عهــده 
فدراســیون جانبــازان و توان یابــان اســت و مــن نیــز احتــرام می گــذارم. نزدیــک 25 
ســال بــه عنــوان ورزشــکار و مربــی در ایــن رشــته فعالیــت می کنــم و حــدود 6 مــاه 
اســت کــه تیــم ملــی پاراتیرانــدازی بــا کمــان ریکــرو را در اختیــار گرفتــه ام. جــواب 
مــن عملکــردم اســت. در ایــن 25 ســال در دو دوره المپیــک حضــور داشــتم و 
پرافتخارترین ورزشکار ایران بودم و در رزومه کاری ام در پارالمپیک نیز در شش 
ماه با وجود تمام مشــکلاتی که داشــتیم در ســه مســابقه بیشــتر شــرکت نکردیم. 

ــزات  ــم و یک ســری تجهی ــا کمــان جــدا شــده بودی ــدازی ب مــا از فدراســیون تیران
زیر ســاختی از قبیــل زمیــن را نداشــتیم. فدراســیون جانبــازان واقعــاً تــلاش می کــرد 
که اردوهای ما تعطیل نشــود و هر دفعه اردو یک جا برگزار می شــد. با این ســبک 
کار کــردن راحــت نیســت، امــا بــا ایــن وجــود در اولیــن مســابقه جهانــی کــه زمســتان 
ســال گذشــته در امارات بود، ما با دو ورزشــکار شــرکت کردیم. یک ورزشــکار من 
مدال نقره جهانی گرفت و یک ورزشــکار دیگر نیز ســهمیه پارالمپیک پاریس را 
کســب کرد. مســابقه بعدی جهانی چک بود که موفق به کســب 4 مدال شــدیم. 
در پارالمپیــک پاریــس نیــز ســه مــدال کســب کردیــم کــه دو مــدال آن بــرای اولیــن بار 
در تاریــخ تیــر و کمــان ایــران کســب شــد. کارنامــه مــن اســت کــه صحبــت می کنــد 
و اصــلاً درخصــوص خــودم هیــچ صحبتــی نمی کنــم. وجــود میــلاد وزیــری یــا هــر 
ورزشکار و مربی دیگری در تیم ملی پاراتیراندازی مهم نیست و مهم این است 

کــه رونــدی را پیــش ببریــم کــه تیــم در آرامــش بتوانــد نتیجــه بگیــرد. 

ــا کمــان را  ــم ملــی پاراتیرانــدازی ب ــرای هدایــت تی ــی ب ــام زهــرا نعمت مطــرح شــدن ن
چطــور می بینیــد؟ 

همیشه خانم نعمتی را حمایت کرده ام و اعتقاد دارم که ایشان سرمایه کشورند. 
نعمتی یک نماد تیراندازی با کمان در پارالمپیک و از افراد سالم هستند. ایشان 
ســه مــدال پارالمپیــک کســب کرده انــد و افتخــار کشــورند. قطعــاً بایــد از پتانســیل 
ایشــان در هــر جایــی کــه می تــوان اســتفاده کــرد و نبایــد کنــار گذاشــته شــوند. ایــن 
اســتفاده از پتانســیل نعمتی می تواند در بحث مدیریتی، فنی و حتی به عنوان 
ورزشــکار باشــد. بارهــا بــا ایشــان صحبــت کــردم و اعتقــاد دارم حداقــل نعمتــی 
می تواند در دو پارالمپیک برای کشــور افتخارآفرینی کند. چه بســا اگر در پاریس 
در کنار ما حضور داشــتند ما حداقل می توانســتیم دو مدال دیگر کســب کنیم، 

امــا متأســفانه ایــن اتفاق نیفتاد. 

ــا کمــان از فدراســیون تیرانــدازی و حضــور در فدراســیون  ــدازی ب جدایــی پاراتیران
جانبــازان و توان یابــان را چطــور می بینیــد؟ 

بایــد ببینیــم در بحــث المپیکی هــا چــه اتفاقــی افتــاده اســت. آیــا عملکــرد خــوب 
بوده اســت یا نه؟ اگر عملکرد خوب و مثبت بوده اســت و به اهداف رســیده ایم 
بایــد در فدراســیون تیرانــدازی بــا کمــان بمانــد، امــا اگــر نرســیده ایم در فدراســیون 
جانبازان ورزشــکاران آرامش بیشــتری دارند و در این فدراســیون درک بیشــتری از 
شــرایط جســمانی، روحــی و کلــی ورزشــکاران می شــود. ارزیابــی مــن مثبــت اســت 
و بــه فــال نیــک می گیریــم. در ایــن شــش مــاه بــا وجــود تمــام کــم و کاســتی ها کــه 
طبیعــی بــود، فدراســیون جانبــازان و کمیتــه ملــی پارالمپیــک تمــام تــلاش خــود را 

کردنــد کــه بهتریــن شــرایط را فراهــم کننــد و ایــن قابــل تحســین اســت. 

روزهای سخت برای بازیکنی که قرار بود جانشین ترابی شود

گاریدوبراینیمفصلوینگرمیخواهد

میلاد وزیری در گفت  وگو با »فرهیختگان«: ملی پوشان پاراتیراندازی گفتند صحبت های منشازاده حرف آنها نبوده است

دانشگاهآزادبرایکسبپنجمینقهرمانیمتوالیکارسختیدارد
نمی شود وقتی مدال نم ی گیریم همه تقصیر را گردن مربی بیندازیم
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حمیدرضا اسکندری
خبرنگار گروه ورزش

مهدی منصرف
خبرنگار

سیستم چرخشی یا عدم شناخت کامل؟

گاریدوهمچنانبهدنبالترکیبایدهآل
پرسپولیس برای بازی دیروز خود مقابل شمس آذر باز هم با یک ترکیب 
متفاوت نسبت به بازی قبل به میدان رفت. اتفاقی که در بازی با السد هم 
رخ داد و خیلی ها به آن خرده گرفتند که چرا گاریدو هنوز به ترکیب ایده آلش 
نرسیده است. اما واقعیت امر این است که پرسپولیس پرس سنگینی در 
بازی هایش دارد و همین مسئله باعث می شود خط میانی و خط  حمله 
این خیلی تحت فشار قرار بگیرند. از طرفی در این دو پست سرخپوشان 
بازیکنان زیادی در اختیار دارند و به نوعی ترافیک شدید حاکم است. در 
همین راستا گاریدو ترجیح می دهد همه داشته های خود را در خط میانی 
و حمله به کار گیرد و با جا به جایی آنها در هر بازی به نوعی این نفرات را در 
شرایط ایده آل نگه دارد. حالا اینکه این مسئله چقدر در روند نتیجه گیری 
پرسپولیس تاثیر مثبت یا منفی خواهد داشت را نتایج مشخص می کند. 
یـــدو هنوز به  ضمـــن اینکه نمی شـــود منکر این مســـئله هم شـــد که گار
ترکیب ایده آلی که مدنظرش است نرسیده و شاید اصلی ترین دلیل آن 

مصدومیت های پی در پی ستاره های تیمش بوده است.

گندوز فعلا تنها ویروسی پرسپولیس

سرخپوشانواکسینهشدند
دروازه بان الجزایری پرســـپولیس شـــب قبل از بازی این تیم با شمس آذر 
)جمعه شب( دچار تب و لرز شدید شد و به همین خاطر تحت درمان 
کادرپزشـــکی تیمش قرار گرفت. روز گذشـــته وضعیت گندوز بررســـی 
شد و پزشک تیم تشخیص داد که او شرایط بازی کردن را ندارد و باید 
اردو را تـــرک کنـــد. اما انتقال ویروس به اردوی پرســـپولیس این نگرانی را 
به وجود آورده که مبادا دیگر بازیکنان این تیم هم مبتلا شـــوند. در این 
زمینه با خبر شـــدیم که سرخپوشـــان اخیرا به تشـــخیص کادر پزشـــکی 
واکسینه شدند تا با شروع فصل سرما دچار ویروس سرماخوردگی نشوند. 
در همین راستا گندوز فعلا تنها ویروسی سرخپوشان است و باید دید 
واکســـن ها اثر می کند یا در روزهای آتی باید شـــاهد سرماخوردگی چند 
بازیکن دیگر پرسپولیس هم باشیم. ناگفته نماند بازی آینده پرسپولیس 
روز پنجشنبه مقابل استقلال خوزستان خواهد بود و نفراتی چون ایوب 
العملود، محمدحسین کنعانی زادگان، اوستون اورونوف و فرشاد فرجی 
به دلیل مصدومیت به این بازی نخواهند رسید و احتمال حضورشان 

در بازی با الغرافه هم کم است.

کادر فنی جدید استقلال فردا راهی ایفمارک می شود

موسیمانهوکادرشبامسئولیتباشگاه
روینیمکت

استقلال شب گذشته دیدار هفته نهم خود را هم با شکست برابر تیم قعر 
جدولی خیبر خرم آباد به پایان رساند. این دیدار در حالی برگزار شد که تا 
ساعاتی قبل از برگزاری این دیدار سرنوشت همراهی پیتسو موسیمانه، 
ســـرمربی اســـتقلالی ها در هاله ای از ابهام قرار گرفته اما با مجوز دقیقه 
نودی، این سرمربی از کنار زمین تیمش را هدایت کرد. نکته قابل توجه 
در این خصوص اینکه این سرمربی به همراه دستیارانش در حالی در این 
دیدار روی نیمکت استقلال نشستند که تأییدیه گواهی سلامت آنها از 
سوی ایفمارک صادر نشده اما این مانع نیز با مجوز موقت از سوی مرکز 
پزشکی فدراسیون فوتبال و با مسئولیتی که باشگاه استقلال در این زمینه 
برای تنها یک دیدار به عهده گرفت حل شد. در این خصوص شنیده 
می شود قرار است فردا دوشنبه موسیمانه به همراه دستیارانش برای اخذ 
مجوز ایفمارک راهی این مرکز پزشکی شود تا از منع قانونی برای همراهی 

استقلال در بازی بعدی برابر تراکتور برخوردار نباشد.

اخبار کوتاه
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